
Protokół Nr  10 /06 
z posiedzenia Komisji  Budżetu i Finansów 

w dnia 17 maja 2006 r. 
 

 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Białogard za I kwartał 

2006 roku. 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2006. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 
Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1615 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji - Sławomir 

Domański. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji stwierdził, że jest prośba Burmistrza o zabranie głosu przez 

Dyrektora Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno-Gospodarczych, R.Madejskiego w sprawie 
informacji z działalności Stowarzyszenia. 

Komisja przegłosowała przedstawiony porządek z informacją Stowarzyszenia:  
za-5 , przeciw-0, wstrzymało się-0. 
 
 
Ad 2 
Informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta Białogard za I kwartał 2006 roku 

przedstawiła Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Turnik – pytał kiedy będzie rata na 13-tkę. 
Skarbnik – odpowiedziała, że w marcu. 
B.Żurawski – pytał o wydatki majątkowe – likwidacja barier architektonicznych w SP Nr 3 i 

Gimnazjum Nr 1. 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że złożono wniosek, aby zlikwidować bariery architektoniczne. W 

SP Nr 3 jest realizowany podjazd od strony sali gimnastycznej. 
B.Żurawski – stwierdził, że dwa lata temu dla Przedszkola Nr 2 występowano z wnioskiem do 

Miasta odnośnie podjazdu dla niepełnosprawnych. Radny pytał dlaczego Miasto nie 
wystąpiło o taki podjazd dla przedszkola?  

Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że dla dzieci niepełnosprawnych przeznaczone  jest Przedszkole 
Nr 3. 

 
Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją, nie wnosząc uwag. 
 
Ad 3 
 R.Madejski przedstawił informację  w sprawie  działalności Stowarzyszenia. 
Funkcja agencji została zmieniona, ustawa zabiera możliwości korzystania z pieniędzy na 
poręczenia dla firm. Kapitał Stowarzyszenia wynosi 150 tys. zł. Zapłacono za utracone 
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poręczenia. Udzielono na kwotę 6 mln zł poręczeń, wykorzystano 260% poręczeń. Dyrektor 
stwierdził, że można uratować środki, które przekazały nam gminy. Proponował, aby te środki 
przekazano Stowarzyszeniu na własność, przy projektach jak inkubatory przedsiębiorczości. 
Zagwarantowano nam pomoc, ale musi być udział własny. Z taką prośbą wystąpił do gminy 
Białogard i Tychowo. W 2004 r. zablokowano fundusz poręczeń, ale utworzyli fundusz 
pożyczki zbierając po 10 tys. zł od gminy. Dobrze byłoby stworzyć taki klimat w każdej radzie 
i gminie. Dyrektor prosił o przekazanie pieniędzy, które leżą w Stowarzyszeniu i dodatkowo 
przekazanie środków celem pozyskania nowych.  
 
Głos w dyskusji: 
T.Szwed – pytał czy Stowarzyszenie będzie poręczało dla przedsiębiorców z Karlina? 
Dyrektor – odpowiedział, że z ogółu poręczeń około  40%. wyszło w ubr. dla Karlina. Zarząd 

podjął decyzję, że pożyczki nadal będą udzielane dla Karlina.  
H.Lipnicki – stwierdził, że statut nie zabrania, aby mieszkańcy z gminy korzystali. 
Dyrektor – wyjaśnił, że zasada jest taka, że pytamy skąd jest przedsiębiorca, gdzie prowadzi 

działalność i udzielamy pomocy. 
 
Komisja wysłuchała przedstawioną informację, nie podejmując żadnych rozstrzygnięć w 

sprawie przekazania środków dla Stowarzyszenia.  
 
 
Ad 3 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2006 przedstawiła Lucyna 

Szymecka, Skarbnik Miasta. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
T. Szwed – pytał o dotację dla jednostek sektorów niepublicznych. 
Skarbnik – wyjaśniła, że w ZKM mamy taką dotację.   
H.Lipnicki  – pytał o kwotę 60 tys. zł? 
Skarbnik – odpowiedziała, że  chodzi o programy „Wrota Parsęty”.  
Z-ca Burmistrza – dodał, że  przetargi są  przeprowadzane. Obecnie ewidencja księgowa jest 

prowadzona w dos-ie. 
Skarbnik – powiedziała, że w Urzędzie mamy przestarzałe programy komputerowe. Nie ma 

możliwości zapisania VAT od dzierżaw, zaokrąglania podatków. 
J.Turnik – pytał co z boiskiem dla Gimnazjum Nr 2? 
Skarbnik – wyjaśniła, że już rusza Fundusz Spójności. 
H.Lipnicki – pytał co było bezpośrednią przyczyną zwiększenia o 60 tys. zł  składki? 
Skarbnik – odpowiedział, że to wynika z uchwały. 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że wyjście Karlina ze Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno-

Gospodarczych spowodowało zwiększenie składki. Ponad 6 mln zł można pozyskać z 
Funduszu Spójności i 2 mln zł na inkubator i organizację targów.  

H.Lipnicki – pytał czy 30 tys. zł to ostatnia korekta dla Gimnazjum Nr 2 i kiedy przewiduje się 
zakończenie prac? 

Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że przetarg został przeprowadzony. W przetargu wzięło 
udział 6 firm. Poniesiono wydatki na inspektora nadzoru, projekt i na zabezpieczenie. 

H.Lipnicki – pytał o przyczynę zwiększenia wydatków  o 25 tys. zł dla ZOSiK? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że to środki na wymalowanie niecki basenu, hydrant, 

ogrodzenie na basenach. Przewidziana kwota na koncepcję basenów wynosi 100 tys. zł. 
Burmistrz podjął działania, aby uruchomić w tym roku baseny w ramach możliwości a 
później podejść do tego zadania profesjonalnie. 

 2



T.Szwed – pytał  czy nie zwiększyć tej kwoty do 30 tys. zł, aby ustęp był czynny w sezonie w 
soboty i niedziele? 

H.Lipnicki – proponował zmniejszyć o 25 tys. zł celem wygospodarowania na ten cel 
dochodów własnych.  

J.Leszczyk – stwierdził, że dotychczas była tablica teren budowy. Radny pytał czy nie będzie 
remontu basenów? 

Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że  w ubr. przyczyną była budowa hali. Laboratorium wykazało, 
że woda ma lepsze parametry. W małym brodziku częściej wymiana a w większych 
dopuszczana.  

J.Turnik –pytał  dlaczego tego nie można było zrobić w ubr. ? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że w ubr. nie było stacji uzdatniania wody. 
H.Lipnicki – pytał o zapis w dz. 4210 – dla kogo zakup sprzętu? 
Skarbnik – odpowiedziała, że dla szkół. 
 

Komisja przegłosowała  przedstawiony projekt: za-5, przeciw-0, wstrzymało się-3,  
opiniując pozytywnie. 

 
   
 
Ad 4 
W sprawach różnych głos zabrali: 
J.Leszczyk – pytał o zamierzenia odnośnie remontów ulic i dróg, ul. Asnyka wyłożona 

płytami , Bol. Śmiałego też i co dalej? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że jest informacja co wykonano. Obecnie trwają prace w ramach 

Projektu Phare 2003.  
W.Czurko – poruszył sprawę nawierzchni ul. Królowej Jadwigi. 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że pozostały po frezowaniu dziury, był przetarg ale jesteśmy 

uzależnieni od masy. 
B.Żurawski – czy jest coś wiadomo, że obwodnica przy sklepie LIDL jest wykonana na 

gruntach prywatnych? 
 
 
Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1745 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: M.Z. 
 
 

Przewodniczący  Komisji 
              

                    Sławomir  Domański 
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